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Van het bestuur 
 
Welkom, voor u ligt alweer de 56ste editie van de verzameling van jaarverslagen ter voorbereiding van de Algemene 
Ledenvergadering. Iedere commissie heeft weer haar uiterste best gedaan om kort terug te blikken op vorig jaar en 
vooruit te kijken naar komend jaar. Neem vooral even de tijd om deze jaarverslagen door te nemen, het schets een 
mooi beeld  van alles wat er voor en achter de schermen gebeurd binnen onze prachtige vereniging.  
 
We kunnen met recht zeggen dat dit seizoen weer veel werk verzet is. De drie zorgpunten rondom de financiële 
situatie, het vrijwilligerstekort en de accommodatie zijn stuk voor stuk met succes aangepakt. 
 
Met de start van de financiële commissie zijn de belangrijkste financiële processen versterkt en is er financieel herstel 
bereikt. Het najagen van openstaande debiteurenposten, de aanpassing van de contributiestructuur, automatische 
incasso van boetes en het verplaatsen van de incassomomenten heeft tot een zichtbare verbetering van de 
balanspositie van de vereniging geleid. De liquiditeit is sterk verbeterd en na twee verlieslatende jaren sluiten we het 
seizoen 2016/2017 met een positief resultaat af. Een groot compliment waard, tegelijkertijd blijft een kritische blik op 
onze uitgaven cruciaal. 
 
De weg die we hebben ingeslagen om ouders gerichter in te roosteren voor bar- en schoonmaakwerk werpt nog 
steeds zijn vruchten af. Sinds de invoering hebben we tussen de 60 en 70 nieuwe vrijwilligers mogen verwelkomen. De 
commissie is op dit moment tevreden over de invulling maar heeft – om een volgende stap te maken – wel 
ondersteuning nodig, zowel op creativiteit, menskracht als beleid. 
 
Daarnaast zal het niemand ontgaan zijn dat er sinds een jaar enorm veel beweging is rondom de accommodatie. De 
bouwcommissie is nieuw leven ingeblazen en heeft echt enorme stappen gezet. Van een hulpoproep tijdens de ALV 
van vorig jaar tot nieuwe trekkers in de commissie, subsidieaanvragen, tekeningen en gesprekken met leveranciers, 
oprichten van een stichting, acties en financiële plannen. Wie had dat vorig jaar gedacht? En zoals het er nu naar 
uitziet houden we de ALV van volgende jaar met uitzicht op een veld waar volop gebouwd wordt of op het punt staat 
van starten.     
 
Natuurlijk zijn deze speerpunten maar een fractie van wat allemaal gebeurt rondom de vereniging. Dit leest u 
merendeels terug in de individuele verslagen. Het is fantastisch om te zien hoeveel mensen en vrijwilligers er dag in 
dag uit binnen de vereniging bezig zijn. Ik kan dankbaarheid namens alle leden hierin niet genoeg benadrukken.   
 
Tot slot ben ik erg blij dat ook dit jaar het weer gelukt is om bestuurlijk alle posities ingevuld te krijgen. Harold legt zijn 
bestuurlijke verantwoordelijkheid neer en draagt zijn taken over aan diverse commissies, Marc Houtman volgt Mark 
van de Greijn op en Jesse de Ruigh Hans Olofsen. Zelf plak ik er nog een jaar aan vast zodat mijn beoogd opvolger 
voldoende ruimte en tijd krijgt zich zorgvuldig in te werken  
 
Namens het voltallige bestuur ben je van harte uitgenodigd, we zien je graag de 25ste! 
 
Hessel van der Bij 
[voorzitter@ckvunitas-perspectief.nl] 
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NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING CKV UNITAS/PERSPECTIEF D.D. 26 OKTOBER 2016 
 
 
1.  Opening en vaststellen van de agenda 
 Hessel heet iedereen van harte welkom. (27 aanwezigen) 
 
2.  Binnengekomen stukken 
 Er zijn geen binnengekomen stukken. 
 
3.  Jaarverslag ledenvergadering d.d. 28 oktober 2015 

Wordt de kas aan het eind van de dag nu door 2 personen geteld? Nee, te weinig mensen aanwezig. Het komt 
erop neer dat meestal Jelmer of Mark de kassa sluiten. De problematiek met scheidsrechters de komende jaren 
is nog niet opgelost.  

 
4.  Jaarverslagen commissies (zie clubblad via website) 
 Hessel dankt alle commissies voor het aanleveren van hun verslag. 
 
5.  Financieel verslag 2015-2016 

Afgelopen seizoen is er een nieuw boekhoudpakket aangeschaft voor duidelijke tussentijdse rapportages. De 
ledenadministratie is samengevoegd in Sportlink. Door DWF is het niet meer mogelijk om wedstrijden te spelen 
zonder lid te zijn. Naar aanleiding van gesprekken met de kantinecommissie zijn er een aantal zaken gewijzigd, 
er is oa. een pin apparaat aangeschaft waardoor deze inkomsten direct op de rekening van Unitas worden 
bijgeschreven. 
 
Sponsorcommissie factureert nu zelf aan de sponsoren. Ze hebben hierover direct contact met de 
penningmeester waardoor er beter gefactureerd en betaald wordt. 
 
Kantineopbrengsten zijn conform begroting. Klomp is failliet gegaan, hierdoor hebben we € 3000,-  af moeten 
boeken. (2000 kantineopbrengst, 1000 verhuur). 
Het tekort aan kantine opbrengsten van seizoen 2015-2016 blijft onverklaarbaar. 
 
De cijfers van de Sponsorcommissie zijn gesplitst, dit geeft een beter overzicht. Kosten van de 
Sponsorcommissie bestaan oa. uit de aanschaf van borden, kleding en het organiseren van sponsoractiviteiten. 
De presentatiegids wordt nog niet geheel kostendekkend gemaakt, wel ziet het er beter uit dan vorig seizoen.  
 
De post dubieuze debiteuren bestaat uit wat facturen van ex-sponsoren, achterstallige contributie oud-leden 
(als ze in de loop van het seizoen stoppen betalen ze niet de resterende contributie).  Reactie vanuit de zaal dat 
er ruim voor de deadline van opzeggen aan het eind van het seizoen de teamindeling bekend gemaakt moet 
worden. 
 
Opbrengsten acties worden toegelicht nav vraag van een van de leden.  
 
Schoolkorfbal staat negatief. Facturen naar de scholen zijn niet verstuurd. Deze gaan alsnog verstuurd worden 
met een begeleidende brief. 
 
Overig technisch beleid: Hieronder vallen de kosten voor Fysiototaal, extra zaalhuur selectie, talententraject 
RTC/Oost jeugdleden, trainingspakket voor jeugd. Teamuitjes van oa. A1. 
We betalen als vereniging niet voor een artikel in Het Kontakt van woensdag. Wel worden er kosten in rekening 
gebracht voor het verslag dat op zondag op de site van Unitas verschijnt. 
  
Zorgen worden geuit over facturatie vanuit sponsorcommissie. Facturen sponsoren worden pas in de loop van 
het seizoen verstuurd. Nieuwe sponsoren gaan we voortaan direct factureren. Bestaande sponsoren worden 
op 2 januari van het nieuwe jaar gefactureerd. 
 
Vorderingen contributie: door de SEPA incasso wordt er meer gestorneerd. Door de overgang naar het nieuwe 
boekhoudpakket zijn er een aantal incasso’s niet gelukt. 
Overige vorderingen: ALCOA pas in september betaald, staat daarom niet vermeld bij afgelopen seizoen. 
Overige schulden: kosten KNKV incasso was mislukt, ze stuurden pas na 3 maanden een reactie. 
 
In 2 jaar tijd verwacht Rik minder rood te staan. Facturatie zal naar voren gehaald worden. 
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6.  Verslag kascommissie 

Kascommissie Marcel Zakonski en Henk vd Greijn:  
Henk en Marcel hebben steekproefsgewijs gecontroleerd. Het is goed geregistreerd. Er zijn wel een aantal 
aanbevelingen, deze zijn aan Rik doorgegeven. Het penningmeesterschap is teveel werk voor 1 persoon.  

 
7.  Voorstel tot verlenen decharge penningmeester 
 Decharge wordt verleend door de leden. 
 
8.  Benoeming kascommissie 
 Henk en Maarten worden benoemd tot de kascommissie. Harry Wiegersma is reserve. 
 
9.  Meerjarenbegroting 2016-2019 
 Trainers- en vrijwilligersvergoeding is gelijk gebleven door goed onderhandelingen door de TC. 

 
 

10.  Voorstel tot goedkeuring begroting 2016-2017 
 De begroting wordt goedgekeurd. 
 
11.  Bestuursmededelingen / beleid:  

Openstaande vacatures binnen de TC:  
Mark vraagt nogmaals of er leden zijn die de TC willen ondersteunen. Er zijn een aantal zaken die het komende 
seizoen niet meer gedaan kunnen worden doordat er nog maar 3 personen in de TC zitten. Misschien zijn er 
leden die iemand kennen die geschikt is voor een functie binnen de TC. Graag doorgeven aan Mark vd Greijn. 
 
Bouwcommissie zoekt ook leden: 
Bouwcommissie lange tijd in gesprek geweest met CCNV. Binnen Groot Sypel gebied geen plaats voor Unitas. 
Hessel kan de bouwcommissie niet combineren met het voorzitterschap. Op dit moment gebeurt er niks. 
Henk heeft al iemand gevonden om samen iets te gaan doen in de bouwcommissie. 
 
Herijking Sporttarieven: 
Er zijn gesprekken geweest met de gemeente dat de verhuurtarieven van de sportvelden van  de verschillende 
verenigingen gelijk getrokken moeten worden. 
 
De kosten worden beter verdeeld over de verschillende verenigingen. Unitas wordt uiteindelijk hoofdhuurder 
van het veld. 1e jaar 5000, 2e jaar 10.000, 3e jaar 15.000 euro voor de vereniging. Daarna gaan we rechtstreeks 
aan RSG factureren. 1e jaar algemene reserves aanvullen. 2e en 3e jaar reserveren voor de accommodatie. 
Eigenaarschap blijft bij de gemeente. Zij onderhouden het kunstgras en moeten ook voor vervanging zorgen ter 
zijner tijd.  
 
Staat nog niet in begroting. Reserveren voor verbouwing. 
Zijn wij als vereniging aansprakelijk in geval van calamiteiten/verwondingen op onze accommodatie? Dit moet 
worden uitgezocht. 
 
Jubilarissen 
25 jaar lid: 
Bart Verboom 
Lucy Middelbos en Mireille Mataheru zijn verhinderd.  
 

12. Bestuursverkiezingen 
Mark vd Greijn is aftredend en herkiesbaar. De leden gaan akkoord met zijn herbenoeming. 
Cristien heeft per 1 januari 2016 het secretariaat overgenomen van Thea, de leden gaan akkoord met haar 
benoeming. 
 
Rik is aftredend en niet herkiesbaar. Er zijn gesprekken gaande voor een financiële commissie. Jan Kok, Elske 
Maas en Robert den Hartog. Het penningmeesterschap kunnen we nog niet in stemming brengen. Het is nog 
niet duidelijk wie dat  precies gaat invullen.  
 
Rik Wijnholds is 7 jaar penningmeester geweest, Bedankt Rik. 
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13.  Rondvraag 

Opvolging voorzitter. Hessel heeft aangegeven volgend jaar te zullen aftreden als voorzitter van Unitas. Vanuit 
de leden komt de vraag of er op tijd gekeken gaat worden naar een opvolger. Hessel geeft aan dat hij daar zo 
snel als mogelijk mee bezig zal gaan. Het samenstellen van de financiële commissie heeft tot nu toe voorrang 
gehad. Zodra dit is geregeld zal hij uitkijken naar een opvolger. 
 
Wordt er al gewerkt aan veldverkleining? Mark geeft hierop een toelichting. Als we iets met de velden gaan 
doen willen we dit onderdeel maken van een breder plan. Het is duidelijk dat de accommodatie nu niet een 
goed visitekaartje is voor de vereniging. 
 

 
14.  Sluiting 
 Hessel sluit de vergadering om 21.20 uur. 
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Jaarverslag Senioren Technische Commissie  
 
Met ingang van het nieuwe seizoen 2016 / 2017 is Wendy Groen toegetreden tot de STC. 
 
De rolverdeling binnen de STC was dit seizoen als volgt: 
 

- Voorzitter: Mark van de Greijn 
- Senioren 1 & 2: Hannarixt de Vries 
- Senioren 3, 4 & 5: Edwin de Groot 
- Senioren 6, Midweek en Recreanten: Wendy Groen 

 
Zoals u kunt zien is deze bezetting verre van optimaal. We hebben dit jaar ook veel energie gestopt in het versterken 
van onze gelederen – daarover later meer.   
 
Sportieve terugblik 
Adriaan van Dijk is zijn derde jaar ingegaan als hoofdtrainer. Het trainersduo Frans Aartsen en Perry van der Heijden is 
opgevolgd door John Jonker. Jeroen Dirksen heeft de verzorging van de selectie op zich genomen. Daarnaast 
verzorgde FysioTotaal in de persoon van Lisa Groot Koerkamp wekelijks een blessurespreekuur die toegankelijk was 
voor de gehele vereniging. Het teambegeleiderschap binnen de  selectie werd ingevuld door Margreet Bos, Henk van 
de Greijn en Ton Tönjes. 
  
Unitas 1 heeft zich in de zaal met een zesde plaats weten te handhaven in de hoofdklasse. Helaas kwam Unitas 1 op 
het veld tekort in de hoofdklasse en is degradatie naar de overgangsklasse een feit. Voor het seizoen 2017-2018 wordt 
de overeenkomst met Adriaan van Dijk beëindigd. Daarmee komt na drie jaar een einde aan de prettige 
samenwerking met Adriaan. Wij willen Adriaan bedanken voor zijn inzet. De technische commissie heeft voor het 
komende seizoen Daniël de Bruijne aangetrokken  als hoofdtrainer en wensen hem veel succes als hoofdtrainer.  
Unitas 2 heeft zich tweemaal weten te handhaven in de reserve hoofdklasse. Op het veld ging dit met een vijfde plaats 
en in de zaal ging dit met een zesde plaats. De TC heeft ook voor het komende seizoen John Jonker aan Unitas weten 
te binden als trainer van Unitas 2.  
 
Bij een tussentijdse evaluatie met Gertjan Jansen bleek dat de samenwerking niet de meerwaarde had waar vooraf 
vanuit werd gegaan. Daarom is besloten om de samenwerking halverwege het seizoen te beëindigen.  
Unitas/Perspectief 3 heeft zich afgelopen seizoen keurig gehandhaafd in zowel de zaal- als veldcompetitie. In beide 
competities speelde zij in de overgangsklasse en was het de doelstelling om zich te handhaven. Met een 3e plek op 
het veld en 4e plek in de zaal mag het team dan ook tevreden terugkijken.  
 
Unitas/Perspectief 4 had als doelstelling zich te handhaven in de 2e klasse op zowel het veld als in de zaalcompetitie. 
Op het veld is deze doelstelling krap behaald met een zesde plek. In de zaal waren de tegenstanders een maatje te 
groot. De zaalcompetitie werd op de onderste plek geëindigd en daarmee werd degradatie naar de reserve 3e klasse 
een feit.   
 
Unitas/ Perspectief 5 kende een zwaar seizoen in de reserve 3e klasse op zowel het veld als in de zaal. In beide 
competities werd de onderste plek behaald, waardoor degradatie naar de reserve 4e klassen onontkoombaar was.   
 
Unitas 6 speelde beide competities in de reserve 6e klasse. De eerste periode is er hard gewerkt en is een tweede 
plaats behaald. In de zaal is met wisselde resultaten een eindplaats in de middenmoot behaald. De tweede 
veldperiode is met het kampioenschap afgesloten. 
  
De Midweek wist afgelopen seizoen in de voorjaars- en zaal competitie het kampioenschap in de wacht te slepen. In 
het najaar is er hard gewerkt, maar door de wisselende resultaten werd hier het kampioenschap gemist. 
 
Komend Seizoen 
 
Komend seizoen gaat de STC afscheid nemen van Mark van de Greijn. Mark zal aftreden als bestuurslid Technische 
Zaken en voorzitter van de STC om zich te kunnen richten op het vormgeven van het stichtingsbestuur van Stichting 
Sportpark Slingerbos. Mark zal vervangen worden door Marc Houtman die terugkomt in de STC na een sabbatical van 
1 seizoen waarin hij zich op een studie heeft gericht. Ook heeft de STC dit jaar versterking gekregen van Gert Jan vd 
Glind. Hij zal binnen de STC samen met Hannarixt de portefeuille Senioren 1 en 2 oppakken. Mark Kreikamp heeft 
aangeboden ook te willen helpen binnen de STC en hij zal de portefeuille Scouting oppakken.  
Al met al zijn we erg blij dat deze mensen opgestaan zijn om de zwakke bezetting van de STC te verstevigen. 
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Jaarverslag JTC 2016-2017 
 
In het afgelopen jaar hebben 24 jeugdteams een veld- en een zaalcompetitie afgerond. Dat zijn 7 teams minder dan 
het seizoen daarvoor. Daarnaast zijn ook de kangoeroes actief geweest. Op de velden hebben de vele teams elke 
week weer met veel plezier zien korfballen. Dit plezier hebben we hoog in het vaandel staan. Tijdens deze competitie 
is 11x het kampioenschap behaald wat natuurlijk elke keer een mooi feestje was. Onderstaande teams werden 
kampioen: 

- A1 (veld en zaal) 
- B2 (veld) 
- B3 (veld) 
- C3 (veld) 
- E1 (zaal) 
- E2 (veld) 
- F1 (veld) 
- F2 (2x veld en zaal) 

Sportieve doelstellingen 
De doelstellingen die de JTC voor dit seizoen had opgesteld zijn grotendeels gehaald. De A1 is gepromoveerd naar de 
hoofdklasse en de B1 en de D1 zijn in de hoofdklasse gebleven. De B1 heeft dit te danken aan een aantal andere 
verenigingen die niet naar de hoofdklasse wilden promoveren. De C1 speelt op het veld helaas in de 1e klasse maar 
blijft in de zaal hoofdklasse spelen. De 2e teams speelden nog niet vlak onder het niveau van de eerste teams van een 
leeftijdcategorie. Dit is wel de visie van de JTC omdat daardoor ook op langere termijn het hoofdklasse niveau voor de 
eerste teams kan worden behouden. Veel spelers zijn geselecteerd voor RTC, Oost en zelfs voorselectie voor oranje 
onder de 19. 

Trainers 
Afgelopen jaar hebben kritische ouders ook veel tijd gekost tijdens vergaderingen. Het is goed om te zien dat ouders 
betrokken zijn. De uitdaging hierbij blijft om hierin altijd de belangen van zowel de club, het team en de individuele 
speler af te wegen. Een andere uitdaging is het zoeken naar trainers voor de diverse teams. Een integraal beleid op 
trainers (en opleiding) ontbreekt op dit moment en zal verder worden opgepakt in het volgende seizoen. Wel hebben 
7 spelers een KT2 cursus afgerond. 

Organisatie 
Na behoorlijk wat jaren hebben Berry en Rosalie van den Hoorn afscheid van de JTC. Daarvoor zijn Jos Aikema en Lara 
Kreikamp in de plaats gekomen. Voor een verdere versterking hebben ook Mirjam den Hartog en Marieke 
Schilderman in de JTC plaats genomen waardoor deze nu voltallig is. 
De JTC heeft elke maand vergaderd (uitgezonderd zomervakantie) en elke vergadering wordt genotuleerd. Tijdens 
deze vergaderingen komen veel onderwerpen bij langs waarbij de belangrijkste zijn: 

- Teamindeling maken 
- Trainers zoeken voor de teams 
- Trainingsschema maken 
- Oefenwedstrijden 
- Dagelijkse gang van zaken rondom teams 
- Begeleiden van trainers 
- Organiseren van trainersbijeenkomsten en ouderavond 
- Oplossen van conflicten in of rondom teams 

 

Volgend seizoen 
Voor het komende seizoen zullen een aantal activiteiten worden opgepakt naast de huidige activiteiten. 

- Meer begeleiding van trainers door het inschakelen van Jasper Keizer (extern). Hij zal de trainers begeleiden 
en zal zorgen voor een beleid rondom trainers en trainingen. Dit zal ook worden geborgd zodat dit ook 
binnen de vereniging verder kan worden opgepakt. 

- Processen rondom meetrainen en nieuwe aanmeldingen beter stroomlijnen. Nu vallen er nog aanmeldingen 
tussen wal en schip. 

- Meer structuur brengen in de JTC 
- Betere beoordelingingscyclus van spelers 
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Jaarverslag kantine 2016-2017 

 

Zoals elk jaar is er weer volop gebruik gemaakt van onze kantine. 

De kantinecommissie bestond weer uit Caro, Bep, Mark & Jelmer. Mark heeft meer zaken op de achtergrond gedaan 

omdat hij een team trainde. Caro verzorgde zoals altijd de inkoop en was iedere zaterdagochtend aanwezig om de 

kantine te openen. Bep verzorgde samen met Jelmer het barschema. Jelmer was overall aanspreekpunt.  

 

Bijna iedere zaterdag waren er vers belegde broodjes te kopen en bij elke thuiswedstrijd van de selectie werd er weer 

iets extra’s gedaan zoals: Vis roken, loempia’s bakken, Shoarma bakken etc.  

 

Vanaf 1 januari hebben we ook de beschikking gekregen over de nieuwe koffiemachine. Hier hebben we alleen maar 

positieve geluiden over gekregen. Vooral de keuze in de diverse koffiesoorten wordt erg gewaardeerd. 

 

Afgelopen seizoen was het voor het eerst dat we met de verplichte vrijwilligersindeling werkten. We zijn echter nog 

steeds zoekende wat de ideale manier van inroosteren is. Willen we mensen gewoon willekeurig indelen? Geven we 

de mensen de kans om zicht in te schrijven? Bij vrijwillige inschrijving bleek dat we vrij veel lege gaten over hielden in 

het schema en we wekelijks druk waren om de bar bezet te krijgen. Delen we willekeurig mensen in, dan hebben 

mensen vaak al andere plannen gemaakt. Dit gaan we in het seizoen 2017-2018 nog beter proberen te ondervangen, 

want er is niks vervelender dan dat mensen niet komen opdagen en er geen barbezetting is.  

 

Een ander punt van aandacht is het inwerken van de medewerkers. Met het verplichten van de vrijwilligerstaken zijn 

er veel nieuwe barmedewerkers. Om deze mensen alles direct te leren kost veel tijd en het is haast onmogelijk om dit 

te doen met de mensen uit de kantinecommissie. Mede hierdoor komt Bianca Clement in 2017-2018 de 

kantinecommissie versterken. 

 

Na enig onderzoek blijkt dat de prijsstelling van de proucten het afgelopen jaar nog niet goed is geweest. Samen met 

de financiële commissie zullen we snel na de ledenvergadering samenkomen om te kijken hoe we dit kunnen 

verbeteren. Kunnen we ergens goedkoper inkopen of moeten de prijzen omhoog? Dit wordt spoedig duidelijk.  

 

Een groot aandachtspunt de komende tijd is de vrijheid die elk lid krijgt en neemt om zomaar achter de bar te 

verschijnen. De ene persoon doet het voor een glaasje water, de andere persoon maakt z’n eigen meegenomen eten 

klaar, de volgende persoon gaat op zoek naar pen en papier. Kortom, er lopen veel mensen achter de bar die er niks te 

zoeken hebben. Dit is vaak rommelig en lastig voor de barmensen die er werken. Vanaf de ledenvergadering en dus 

vooral vanaf 2e helft zullen we hier wat strakker op zijn. Heb je iets nodig vanuit de bar en/of keuken? Dan kan je het 

gewoon vragen aan de barmedewerker. Anders heb je niks achter de bar te zoeken. 

 

We vorig jaar 1x geconfronteerd met een zogenaamde mystery guest. De persoon, jonger dan 18 jaar, komt vanuit de 

gemeente zo maar de kantine inlopen en besteld een alcoholisch drankje. Uiteraard is dit niet toegestaan. Vorig jaar is 

hier goed gehandeld door de aanwezige barmedewerker, en is er om legitimatie gevraagd. Dit kon niet getoond 

worden en dus werd er geen drankje gegeven. 

Echter zijn we enkele weken geleden weer gecontroleerd. En in dit geval zijn we er niet goed vanaf gekomen. Een 

persoon, jonger dan 18 jaar, heeft alcohol kunnen bestellen in de kantine. We zullen de komende tijd dan ook 1 

prioriteit hebben: Dit moet voorkomen worden. Hoe we dit exact gaan invullen zal nog bekend worden gemaakt. 

Wanneer het nog eens gebeurd heeft het gevolgen voor de vergunning van de kantine.  

 

Tot slot danken we wederom alle mensen die, op wat voor manier ook, de kantinecommissie hebben geholpen het 

afgelopen jaar. 

 

Jelmer 
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Jaarverslag Unitas Bouwt 
 
Met trots presenteren we het jaarverslag van Unitas Bouwt. De bouwcommissie is tot stand gekomen n.a.v. een 
oproep tijdens de ALV van oktober 2016. Vol enthousiasme is deze taak opgepakt door leden (en niet-leden) van 
Unitas.  
 
De hoofdactiviteiten die zijn opgepakt: 
1) Meedingen voor gemeentelijke subsidie voor subsidie jaar 2018. Om dit te bewerkstelligen is een aanvraag gedaan 
in januari 2017. We hebben een subsidie-aanvraag gedaan voor 250k en ook gekregen voor de realisatie van de 
kleedkamers (8 stuks) binnen de nieuw te bouwen accommodatie 
 
2) Oprichten stichting – per juli 2017 hebben we de Stichting Sportpark Slingerbos opgericht met als bestuurders Mark 
van de Greijn, Jan Tonny Visser en Jan Hop. De stichting is opgericht om de accommodatie en de velden te exploiteren 
op het Slingerbos. Nieuwe verzekeringen zijn opgezet ter bescherming van de bestuurders. Er wordt 2 euro per maand 
per persoon overgemaakt van Unitas naar de nieuwe bankrekening van de stichting. 
 
3) Plan maken voor de nieuwbouw velden, accommodatie en sporthal. Verschillende referentiebezoeken zijn gebracht 
om een zo goed mogelijk beeld te verkrijgen van de optie voor bouw / nieuwbouw. Inmiddels mondelinge toezegging 
dat de velden (inclusief handbal) op het sportpark vernieuwd gaan worden (1 handbalveld, 3 korfbalvelden en 1 
centercourt). Accommodatie is in detail uitgetekend in verschillende versies.  
 
4) Relatie versterken / voortzetten gemeente Harderwijk. Verschillende gesprekken gevoerd met beleidsmedewerkers 
van sport, velden en bestemmingsplannen. Dit alles om een zo prettig mogelijke relatie te krijgen met de gemeente 
met als doel een visiedocument voor de herontwikkeling van het sportpark Slingerbos. Met name de sporthal zal nog 
een hele uitdaging worden en vergt veelvuldig overleg met de gemeente.  
 
5) Exploitatie-ontwikkelingen gedaan en verkennende gesprekken gehad voor hypotheken. Zowel in de bancaire 
sector als de private sector.  
 
6) Inloop / communicatie avonden verzorgd voor de leden van Unitas. Tevens eigen webpagina opgezet waar 
regelmatig contact is met de leden. 
 
7) In samenwerking met de sponsorcommissie zijn verschillende acties opgepakt. Inmiddels staat de teller op 10k. Een 
mooi bedrag maar zeker nog niet genoeg voor een mooie inrichting van de accommodatie. 
 
8) Relatie wordt aangetrokken met derde partijen. De meest in oog springende zijn de Handbalvereniging Harderwijk 
en het onderwijs. Zowel het RSG als de Handbalvereniging Harderwijk zal gebruik gaan maken van het Sportpark 
Slingerbos.  
 
Onze focus verleggen we naar het kiezen van een architect die ons verder kan helpen in het gehele bouwtraject. De 
mijlpalen die voor ons liggen zijn: 
 

- 01-10-2018 Start bouw kantine & kleedkamers 
- 01-01-2019 Start aanpak / wijziging velden  
- ………………. Start bouw sportpark 

 
Op naar een bouwend Unitas……………De Bouwcommissie 
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Jaarverslag Unitas/tactief jeugdkamp 
 
Afgelopen jaar vond het Unitas kamp voor de jeugd plaats van 24 tot 26 mei. Met een bijna vernieuwde commissie is 
er ook een hoop veranderd. In de commissie zitten: Ton Tonjes, Anneke de Boer, Dominique de Vogel, Maarten van 
den Bosch en Mirjam Postma. 
 
Zo zijn we dit jaar buiten Unitas gaan kamperen. Camping de Abbert in Dronten was de locatie voor 78 jeugdleden. 
De kangoereoes, F en E jeugd werden door ouders naar het kampterrein gebracht. De D, C, B en A (hier was maar 1 
opgave) jeugd ging in groepen op de fiets naar Dronten. 
 
Op camping de Abbert was er een speciaal terrein alleen voor Unitas. Hier stond een toilet en douche gebouw, een 
tent waarin het eten gemaakt werd en een hele grote legertent waar we samen aten. 
 
Aan het kamp zit de naam Tactief vast. Dit is een bedrijf voor training, advies & veiligheid. Zij sponsoren het kamp 
door middel van het leveren van materiaal voor een survivaltocht, de legertent, verlichting, aggregaat en zij 
organiseerden het kratstapelen tussen de bomen. 
 
Tijdens het kamp waren er nog meer sport & spel activiteiten, een grote survivaltocht, avondspellen, 
schutterstoernooi en bovenal werd er heel veel plezier samen gemaakt. Het weer, tegen de 30 graden aan, werkte 
heel goed mee. 
 
Buiten de 78 kinderen en de vaste kampstaf om ging er ook 14 man begeleiding mee om te helpen bij de spellen of om 
te koken. 
 
Vanaf nu gaat de kampstaf jaarlijks een kamp buiten Unitas organiseren. De nieuwe locatie voor mei 2018 ligt al vast. 
We hopen nog 1 a 2 mensen bij de commissie te krijgen. De samenwerking met Tactief is ook voor volgend jaar 
vastgelegd. 
 
Het doel van de kampcommissie is om een begrip te worden binnen Unitas. Zoveel mogelijk kinderen hopen we te 
verwelkomen op het kamp. Ook de A-jeugd hopen we dit jaar te motiveren om naar het kamp te komen. Nieuwe 
leden leren kennen, plezier en samenwerking staan bovenaan bij het kamp. 
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Jaarverslag Vrijwilligerscommissie Unitas/Perspectief 2017 
 
De Vrijwilligerscommissie is begin 2016 opgericht in een samenwerking met het bestuur en is in het leven geroepen, 
omdat bij Unitas/Perspectief in de afgelopen jaren een structureel tekort aan vrijwilligers in diverse sectoren 
ontstond. 
 
Structuur 
Gekaderd geformuleerd ziet de Vrijwilligerscommissie er als volgt uit: 

- Roy van Boven  Voorzitter/Contactpersoon 

- Margreeth Gerlofsma (Administratieve) ondersteuning & vertegenwoordiging 

- Petra ten Hove  (Administratieve) ondersteuning & vertegenwoordiging 

Financieel 
De Vrijwilligerscommissie vraagt jaarlijks om een kleine bijdrage vanuit de club (circa 100 euro, precieze bedrag is 
bekend bij de penningmeester). Deze bijdrage wordt gebruikt voor de aanschaf van de tool Sportlinked. In deze tool 
houdt de Vrijwilligerscommissie bij welke voorkeuren vrijwilligers hebben voor het uitvoeren van vrijwilligerstaken. 
Ook wordt deze tool gebruikt door de schoonmaak- en kantinecommissie, voor het inroosteren van vrijwilligers en het 
versturen van herinneringsmails. 
Taken van de commissie. 
De schoonmaakcommissie ziet erop toe dat de volgende taken zo goed mogelijk worden uitgevoerd: 

- Het fungeren als aanspreekpunt voor vrijwilligers van Unitas/Perspectief 

- Het ondersteunen van werkzaamheden van diverse commissies 

- Het aannemen en begeleiden van nieuwe vrijwilligers over te verrichten taken 

- Het charteren van vrijwilligers voor diverse evenementen/functies 

 

Wat is er bewerkstelligd sinds Oktober 2017 (de vorige ledenvergadering)? 
De Vrijwilligerscommissie bestaat op het moment van schrijven circa anderhalf jaar. Momenteel staat er een 
driekoppige commissie, die contacten onderhoudt met (bijna) alle andere commissies en het bestuur.  
Voorafgaand aan het voorjaar en najaar veldseizoen is er een brief verstuurd naar alle ouders van kinderen tot en met 
de B-jeugd, waarin net als de vorige keren werd gevraagd voorkeuren door te geven voor vrijwilligerswerk. Het exacte 
aantal nieuwe vrijwilligers sinds de vrijwilligerscommissie is opgericht is onduidelijk, maar zeker is dat het aantal van 
60 inmiddels is opgelopen. Daar waar in de beginfase nog wat problemen optraden bij het handhaven van het beleid 
achter de bar, loopt het beleid nu vrij soepel in zowel de schoonmaak als de bar. De vrijwilligerscommissie heeft 
gedurende dit jaar echter wel geconstateerd dat er zaken zijn die moeten veranderen. Zo komen vrijwilligers die niet 
komen opdagen bij hun shifts te makkelijk weg met hun verzuim en verloopt de communicatie (via KNKV 
Wedstrijdzaken) nog lang niet altijd even soepel. 
Doelen van de commissie 
De commissie beschouwt de volgende zaken als doelen voor het komende jaar: 

- Schoonmaak- en kantinecommissie ondersteunen met zoveel vrijwilligers als mogelijk 

- Gedurende het zaalseizoen zaalwachten regelen voor thuiswedstrijden 

- Begeleiding voor nieuwe én al werkzame vrijwilligers 

- Assisteren bij incidentele evenementen in de vorm van het aanleveren van vrijwilligers 

- Een aanspreekpunt vormen voor vrijwilligers én commissies 

Al deze taken nam de vrijwilligerscommissie –sommige in grotere mate dan andere- het afgelopen jaar ook al voor 
haar rekening. Door de ervaringen van dit jaar zijn daar nog de volgende taken bijgekomen: 

- Het vinden en treffen van passende maatregelen voor verzuimende vrijwilligers. 

- Communicatie (over roosters) via de KNKV Wedstrijdzaken-app en website soepeler laten verlopen 

- Het vinden van versterking voor de commissie 

- Andere commissies helpen bij het vervullen van hun vacatures 

Slot 
De commissie is nog steeds tevreden met de gang van zaken, maar ziet wel dat het tijd is om een volgende stap te 
maken. Er ligt een goed werkend concept, maar dat zal wel verder moeten worden uitgebouwd om niet weer te 
verzanden in het patroon van voorheen. De commissie staat open voor tips en hulp. 
Was getekend, 
Roy van Boven 11-10-2017 
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 Jaarverslag scheidsrechters seizoen 2016-2017 

 
Afgelopen seizoen moesten er door Unitas in het veldseizoen 104 wedstrijden buiten Harderwijk gefloten en 
beoordeeld worden om geen punten en/of boete te krijgen. Totaal zijn er 115 wedstrijden gefloten beoordeeld. Dat 
leverde ons € 261,80 op. 
 
In het zaalseizoen moesten er 106 wedstrijden gefloten en/of beoordeeld worden. Totaal zijn er 130 wedstrijden 
gefloten  beoordeeld. Dat leverde ons € 285,60 op. Totaal hebben we dus in het seizoen € 547,40 verdiend voor de 
vereniging. 
 
De mensen die hieraan hebben meegewerkt zijn: Tom Bosma, Paul Engelsman, Jaspert Korevaar, Gijs van Garderen, 
Willem van Garderen, Harry Wiegersma, Mark Groen, Niels van der Beek, Jan Verboom en Gerrit van der Beek. 
Ook hebben een aantal mensen thuis een wedstrijd gefloten, omdat er een scheidsrechter niet kwam opdagen. Ook 
deze wedstrijden telden mee als buiten Harderwijk gefloten wedstrijden. Hier kreeg de vereniging ook een financiële 
vergoeding voor. 
 
Voor het seizoen 2017-2018 moeten er in het veld 106 en in de zaal 101 wedstrijden gefloten worden. 
Om weer een goed resultaat te bereiken hebben we nog een aantal mensen nodig die af en toe buiten Harderwijk 
willen fluiten. Mocht je interesse hebben dan kan je contact opnemen met Gerrit van der Beek: vderbeek@hotmail.nl 
 
Jaarverslag Materiaalcommissie 
 
Namens de Materialen commissie t.b.v. het jaarverslag het volgende:  
 
Het afgelopen jaar zijn wij er als vereniging met het materiaal weer goed door gekomen. 
De enige zaken die nieuw zijn aangekocht zijn een aantal ballen en korven. 
De kleine verbouwing/ aanpassing van de ballenkast werpt zijn vruchten af. Elk team kan trainen met 1 bal per tweetal 
en in de praktijk gaat dit overwegend goed. Issues blijven er helaas altijd. Kritisch punt blijft hoe er omgegaan wordt 
met de ballen. Al meerdere zaterdagen lagen er aan het eind van de speeldag een groot aantal ballen onbeheerd op 
het veld of in het materiaalhok. Even voor de duidelijkheid; een bal kost circa 40-45 euro per stuk en ik ben i.v.m. 
andere activiteiten weinig aanwezig bij Unitas en daarnaast wens ik niet als politieagent op te moeten treden. 
 

 
 
Het overige materiaal kan, mits we hier netjes mee om blijven gaan, nog wel een poosje mee. Onze wens als 
commissie blijft net als voorgaande jaren het investeren in de toekomst. Dus op het veld en in de zaal spelen met het 
juiste materiaal. Vergelijkbaar met de verenigingen in onze omgeving spelen op een klein veld met aluminium palen 
met vaste of bredere grondplaten en de juiste ballen. 
 
Op het moment dat ik dit schrijf nadert de eerste helft van het veldseizoen zijn einde en gaat het zaalseizoen weer 
bijna beginnen. 
Het wordt weer een hoop passen en meten, maar hopelijk kunnen we ook dit jaar de trainingen op 2 locaties houden. 
Dit scheelt mij als commissie (Henk heeft zijn taken neergelegd) een hoop gesjouw met materiaal. Ik ben nog op zoek 
naar iemand die mij wilt ondersteunen.  
 
Met vriendelijke groet,  Jaco Reijgersberg 
 

mailto:vderbeek@hotmail.nl
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Jaarverslag Sponsorcommissie seizoen 2016-2017 
 
Leden 
De commissie bestaat uit de volgende leden: 

 Hans Olofsen: Aftredend Voorzitter & Sponsorwerving 

 Kars Pos: Sponsorwerving & Schoolkorfbal 

 Jan van der Velde: Sponsorwerving & Schoolkorfbal 

 Jan Hop: Sponsorwerving 

 Thomas Jongma: Sponsorwerving 

 Ante Huijberts: Kleding 

 Marleen Ruitenbeek: Communicatie 

 Arjen Houtman: Aftredend verantwoordelijke Facturatie & Sponsorwerving 

 Jesse de Ruigh: Nieuwe voorzitter & Incidentele Acties. 
 
Wisselingen: 
Marleen Ruitenbeek is in juni toegetreden tot de Sponsorcommissie en is verantwoordelijk voor de communicatie. 
Hans Olofsen is aftredend voorzitter maar blijft actief binnen de Sponsorcommissie.  
Arjen Houtman is aftredend lid van de Sponsorcommissie, hier is nog geen vervanger voor gevonden.  
Jesse de Ruigh is toetredend voorzitter van de Sponsorcommissie.  
 
Sponsoren 
De sponsorengroep wordt steeds groter, dit met name door het sponsordoek en acquisitie, dit bevestigen de cijfers 
gelukkig ook. Met het nog doorlopende contract van Perspectief tot medio 2019 staat de begroting er goed voor.  
 
Incidentele acties 
Zijn dit jaar geweest speculaas/chocoladeactie, Harderwijk op IJs, Grote Club actie, Sponsorkliks en de Vriendenloterlij. 
Hebben weer boven verwachting veel opbrengsten opgeleverd. 
 
Ook zijn er een aantal specifieke acties op touw gezet om de financiering van de bouw van de nieuwe accommodatie 
een impuls te geven. Het gaat om de verlotingen in de zaal en op het veld, 24 uur schieten A1/B1, sponsorloop jeugd, 
koningsdag verkoop en de verloting tijdens het schoolkorfbal. Deze acties hebben €10.000,- opgeleverd. Daarnaast 
heeft recent de Kok wasbonnen actie plaatsgevonden, waarbij met behulp van onze leden gelukt is om boven de 
doelstelling van €4000,- uit te komen.  
Namens de sponsorcommissie willen we iedereen die zich heeft ingezet hartelijk danken! 
 
Sponsoren sponsordoek 
Voor het tweede achtereenvolgende jaar zal op het veld en in de zaal het sponsordoek zichtbaar zijn.  
 
De volgende sponsoren zijn nieuw: 

- Tactief: Het Unitas kamp is gesponsord door Tactief. Ook komend jaar zullen zij ondersteunen bij de 
organisatie en de uitvoering van het kamp. 

- Kometrec: Shirtsponsor D3 
- Univé: Bronzen sponsor 
- Bij Juut: Scheidsrechters kleding  
- Hofman: Sponsorbord 

We verwelkomen deze nieuwe sponsoren bij de vereniging en hopen op een sportieve samenwerking! 
 
Presentatiegids 
We zijn als sponsorcommissie zeer tevreden over de presentatiegids die we hebben uitgebracht. De gids is goed 
ontvangen en draagt bij aan een betere en professionelere uitstraling van CKV Unitas/Perspectief. Als speciale sponsor 
hiervoor willen wij graag de heer Van Dam van Broad Communications bedanken voor de samenstelling en opmaak en 
druk van deze gids 
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Jaarverslag FOCUS 
 
Alhoewel het contract met het KNKV omtrent het focus-programma al twee seizoenen geleden afgelopen is, zijn we 
als vereniging hierin verder gegaan. Na vier jaar in het bestuur doe ik een stapje terug. Ik kan met een tevreden gevoel 
terugkijken naar deze vier leerzame jaren waarin ik onze vereniging heb zien groeien op diverse gebieden.  
 
Tijdens deze vier jaar hebben we mooie ontwikkelingen meegemaakt.  
We zijn begonnen met het opstarten van de kangoeroes.  
Door de groei van onderin hopen we later dat de A en de senioren teams goed bezet zijn.  
Van 0 leden in 2013 naar ongeveer 40/50 leden verspreid over de afgelopen vier jaar. 
De GIGA kangoeroedag voor de groepen 1 & 2. Door enorme inzet van vele enthousiaste vrijwilligers. Een 
visitekaartje, net als het schoolkorfbal voor onze vereniging.  
Zo maken de groepen 1 t/m 8 kennis met CKV Unitas/Perspectief en korfbal. 
De kangoeroes zijn nu geborgd binnen de JTC. 
 
Eens in de zoveel tijd hebben we een vriendjes/ vriendinnetjestraining georganiseerd. Zo ook de week voor de 
herfstvakantie. We zullen dit in de toekomst blijven doen en hopen andere kinderen enthousiast te maken om te gaan 
korfballen. 
 
In februari doen we jaarlijks mee met de sportwijzer, georganiseerd vanuit de gemeente Harderwijk. Zo’n 50 kinderen 
uit de groepen 5 t/m 8 kunnen deelnemen aan een korfbalclinic.  
 
Voor basisschool Het Startblok hebben wij een spelletjesochtend georganiseerd tijdens de dag van de koningsspelen. 
Op deze aanvraag zijn we direct ingegaan. De verbinding tussen de wijk Drielanden en Unitas is zonder 
spoorwegovergang een verbetering geworden en zo weten de kinderen (en ouders) de weg naar ons Clubhuis 
makkelijker en veiliger te vinden.  
 
Eén van de doelstellingen was om van 1 naar 2 recreantengroepen te gaan. Door eigen initiatief is er een tweede 
recreantengroep ontstaan. De recreanten zijn ondergebracht binnen de TC. 
 
Jullie zullen het al vaker gehoord hebben maar een sportvereniging kan niet zonder vrijwilligers. Het clubhuis moet 
worden schoongemaakt, op trainingsavonden en wedstrijddagen moet de bar bezet zijn. En zo zijn er nog vele 
werkzaamheden te noemen. Door de vrijwilligerscommissie is er een boel werk verzet wat op dit moment 70  nieuwe 
vrijwilligers heeft opgeleverd! 
 
Op het gebied van arbitrage is er werk aan de winkel. Als bestuur zijnde is dit een terugkerend item. Er zijn op dit 
moment een aantal actieve leden die buiten de deur wedstrijden voor Unitas fluiten. Hiervoor ontvangen wij een x 
bedrag aan het eind van het seizoen en krijgen een aantal teams geen punten in mindering. Willen wij dit zo houden 
zullen er binnen afzienbare tijd nieuwe scheidsrechters ‘moeten opstaan’ . 
 
Een ieder bedankt die op wat voor manier zijn/ haar steentje bijdraagt aan onze schitterende vereniging. 


